



GREENSTONE ELECTION 2018

This October, place your vote Online or by Telephone

NOTICE

The 2 p.m. deadline on Friday, July 27, 2018, to file or withdraw a nomination for candidacy in the 2018 Municipal and School Board Elections is approaching.

To become a candidate for the office of mayor, councillor or school board trustee, candidates must file a prescribed form, accompanied by a filing fee of \$200.00 for the Head of Council and \$100.00 for all other offices, filed in person in the office of the Clerk at any time during normal office hours (Monday to Friday 8:30 a.m. to 4:30 p.m.). Candidates will be required to provide proof of identity. Only forms with original signatures will be accepted (no faxes, no photocopies). Deadline for submission is on Nomination Day **(9:00 a.m. to 2:00 p.m.) Friday July 27, 2018.**

In the event there are insufficient number of certified candidates to fill all positions available, nominations will be reopened by the Clerk for the vacant positions only on Wednesday, August 1, 2018 between the hours of 9:00 a.m. and 2:00 p.m.

For more information on the 2018 Municipal and School Board Election visit the Website at: <http://www.greenstone.ca/content/municipal-elections>

AVIS

La date limite pour le dépôt ou le retrait d'une candidature aux élections municipales et scolaires de 2018, fixée au vendredi 27 juillet 2018 à 14 h, approche.

Pour présenter une candidature à titre de maire, de conseiller ou de conseiller de conseil scolaire, les candidats doivent déposer le formulaire prescrit, accompagné des frais de dossier de 200 \$ pour le poste de président du conseil, et de 100 \$ pour tous les autres postes. Les candidats seront tenus de présenter une pièce d'identité. Seuls les formulaires originaux signés seront acceptés en personne (aucune télécopie ou photocopie). Les candidatures seront reçues par la greffière de la municipalité en tout temps lors des heures normales de bureau (lundi au vendredi de 8 h 30 à 16 h 30. La date limite pour les candidatures est le jour de la déclaration des candidatures, **au plus tard le vendredi 27 juillet 2018, de 9 h à 14 h.**

Advenant un nombre insuffisant de candidats certifiés pour combler les postes vacants, les candidatures seront à nouveau ouvertes par la greffière, pour les postes vacants seulement, le mercredi 1^{er} août 2018, de 9 h à 14 h.

Pour plus d'information sur les élections municipales et scolaires de 2018, visitez le site Web: <http://www.greenstone.ca/content/municipal-elections>

Gabrielle Lecuyer, Clerk/ Returning Officer
MUNICIPALITY OF GREENSTONE
July 13, 2018 (3rd Final-Notice)